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Toelichtende nota & vraag 
 
Met het cultuurproject “Het Bankje” ( https://cultuurcentrum.mechelen.be/het-
bankje?fbclid=IwAR0BbQJv6cZr48czNRrFEoKBD-kuw4e8B4M_OYSRTg8UvOZDfkk5yckRd0E )  
wil men het theater via een podcast bij het grote publiek brengen. 
 
Een mooi en lovenswaardig initiatief, dat echter al van bij aanvang op kritiek stuit wegens het gebrek aan regionale spreiding over 

heel het grondgebied van de stad. 
 
Zo is er geen bankje waar kan geluisterd worden in Walem, noch in Leest, noch in bepaalde grote wijken en gehuchten, wat toch 

wel een gemiste kans is. 
 

Kon er niet voor gezorgd worden dat ook daar kan worden geparticipeerd aan het project (wat het draagvlak ervan er alleen maa r 
op zou vergroten)?  Waarom is men dit “vergeten” of heeft men dit “veronachtzaamd”?  

 

 
 
 
        Marc HENDRICKX (N-VA) 
         -gemeenteraadslid- 

 
 
 
 
 

 
 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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